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Protokół Nr II/2002 
z II posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 18 grudnia 2002 r. 
 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14.15 i trwało do godz. 15.30.  
W posiedzeniu udział wzięło 6 członków komisji (lista obecności – zał. nr 1) 
oraz zaproszeni goście: 
- Jadwiga Szulc – Skarbnik Powiatu, 
- Józef Ruciński – Wicestarosta Gryfiński, 
- Jerzy Herwart – Sekretarz Powiatu 
  
Posiedzenie otworzył i obrady prowadził Przewodniczący Komisji Pan 
Krzysztof Ziętek.  
 
Tematem obrad było omówienie materiałów sesyjnych na III sesję Rady 
Powiatu w Gryfinie. 
Radni nie wnieśli żadnych zmian do porządku obrad. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Gryfińskiego na 2002 rok. 
 
Radny Andrzej Szelążek: Mam pytanie odnośnie budżetu. Dlaczego tak 
drastycznie zmniejszane są środki na drogi powiatowe? Z roku na rok są one 
coraz mniejsze. Najbardziej ucierpią na tym małe miejscowości, w których drogi 
są w stanie fatalnym. W projekcie budżetu na rok 2003 środki są jeszcze 
bardziej obcięte w stosunku do roku ubiegłego. Dlaczego tak się dzieje? 
 
Przewodniczący: Jako pracownik w administracji dróg wojewódzkich, mogę 
powiedzieć, że tam też są zbierane środki. Powołana została jednostka 
samorządowa, a nie dano jej środków. Pan Dziok może korzystać jeszcze z 
PFOŚ i GW z wykorzystaniem na oczyszczanie wód opadowych i polepszenie 
gospodarki ściekowej. Środki, które otrzymuje starczają tylko na 
wynagrodzenia, koszty cząstkowe, na resztę brakuje pieniędzy. Trzeba  jakoś 
pomóc PZD, samorządy gminne zainteresowane są współpracą z panem 
Dziokiem. W tym roku otrzymał on o 190 tys. zł mniej niż w roku ubiegłym. 
Dziury budżetowe pokrywa się subwencją drogową.   
 
Skarbnik: Nie ma łamania prawa. Subwencja jest dla powiatu i można ją 
przeznaczyć na różne cele. Ustawa z zapisem odnośnie pozyskiwania środków  
i źródeł pochodzenia tych dochodów przedłużona jest na kolejny rok. Pan Dziok 
złożył wnioski do PFOŚ i GW na kwotę 200 tys. zł i opracowuje kolejne. 
 
Przewodniczący: Trzeba opracować Plan Wieloletni i przyjąć go na sesji  
w formie uchwały, następnie dopracować dokumentację techniczną odnośnie 
dróg kwalifikujących sie do SAPARDU. Szkoda by było stracić te środki.  
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Rezerwa powinna być wykorzystywana ale celowo a nie w związku ze złym 
planowaniem danej jednostki. 
 
Skarbnik: Jednostki kontrolują swoje wydatki, ale zdarzają się różne sytuacje. 
Chodzi tu o zobowiązania wymagalne. 
 
Przewodniczący: Czy będą nagrody w Starostwie? 
 
Skarbnik: Nie, w przyszłym roku wzrośnie wynagrodzenie o 4 %. Nie wiem, 
ile środków pójdzie na nagrody jubileuszowe i odprawy emerytalne. U nas 
nigdy nie było funduszu nagród. Środki na nagrody pozyskujemy  
z chorobowych. Nasze jednostki mogą mieć na nagrody. 
 
Przewodniczący: Skoro brakuje pieniędzy na telefon i energię, a są na nagrody, 
to coś tu jest nie tak. 
 
Radny Szelążek: Jakie potrzebne są koszty na utrzymanie Rady? Skład 
ilościowy Zarządu nie zmniejszył się, o ile wzrośnie koszt jego utrzymania? 
 
Skarbnik: Nie robi się takich analiz, w przyszłym roku będzie wiadomo. 
 
Radny Szelążek: Zmniejsza się na pracownikach, żeby zwiększyć Zarządowi. 
Należy odgórnie zmniejszać i oszczędzać, przykład powinien iść z góry. 
 
Radny Racinowski: Jak można obniżać płace pracownikom na koszt etatowego 
członka Zarządu? Czy przybyło nowych zadań? Skoro jest podział zadań, 
powinien być i podział środków. 
 
Wicestarosta: Pani Starosta zapowiedziała, że temat ten będzie przedmiotem 
niezadowolenia i przygotuje analizę na następną sesję. Niższe wynagrodzenia 
ma pani Starosta, ja, Sekretarz i Skarbnik. Pani Starosta wykaże, że z tytułu 
podzielenia się płac, budżet nie będzie większy. 
 
Radny Racinowski: Ustawodawca chciał zaoszczędzić zmniejszając liczbę 
radnych, u nas tak się nie stało. Z czego to wynika? 
 
Skarbnik: To jest kwota ok. 300 tys. zł na rok. Oprócz diet, są tu również zwrot 
kosztów podróży, papier. W niedługim czasie powstanie Biuro Promocji,  
na które potrzebne są dodatkowe środki. 
 
Wicestarosta: Nie chodzi tylko o promocję powiatu, chcemy go wesprzeć 
środkami pomocowymi. Planujemy przeszkolenie pracowników w dziedzinie 
przygotowania i wdrażania wniosków o fundusze pomocowe. 
 
Radny Racinowski: Dlaczego planowane są środki z dotacji celowej na PCPR? 
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Wicestarosta: W PCPR była ostatnio kontrola NIK i wydała 7 zaleceń 
pokontrolnych. Jednym z nich było, aby PCPR zwrócił się do Starosty  
o pokrycie środków na działania statutowe. Tak też się stało. Niestety, jest to 
niemożliwe. 
 
Skarbnik: Trzeba uruchomić Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności, tak 
aby w krótkim czasie rozpatrywał wnioski. Kwota, którą przeznaczamy na 
PCPR jest i tak za mała. 
 
Komisja większością głosów (przy 2 wstrzymujących) zaopiniowała 
pozytywnie przedstawiony projekt uchwały.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu powiatu 
Gryfińskiego na rok 2002. 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu powiatu 
Gryfińskiego na rok 2002. 
 
Radny M. Racinowski: Zmniejszyła się obsługa długu? 
 
Skarbnik: Przesunęły się terminy płatności, przetarg opóźnił się o 3 miesiące, 
zmieniły się warunki. 
 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu powiatu 
Gryfińskiego na rok 2002. 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu powiatu 
Gryfińskiego na rok 2002. 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia z budżetu 
powiatu na rok 2002 dotacji celowej dla Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnejw Gryfinie. 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wydatków budżetu 
Powiatu Gryfińskiego, które nie wygasają z upływem 2002 r. 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały Nr 
XXXIII/411/2002 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 09 października 2002 r. w 
sprawie udzielenia z budżetu powiatu na rok 2002 dotacji celowej dla 
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Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Szpital Powiatowy w 
Gryfinie 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie obciążenia nieruchomości 
przy ul. 9 Maja w Gryfinie, będącej własnością Powiatu Gryfińskiego, 
służebność gruntowa dojazdu i dojścia. 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia Statutu 
Powiatu Gryfińskiego. 
 
Radny Racinowski: Chciałbym wiedzieć, jakie to są poprawki? Czy można 
dołączyć do projektu uchwały załącznik o zmianach? 
 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia regulaminu 
organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Gryfinie. 
Komisja większością głosów (przy dwóch wstrzymujących się) przyjęła 
przedstawiony projekt uchwały. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu powiatu 
Gryfińskiego na rok 2002. 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wolne wnioski 
 
Przewodniczący: Uważam, że koszty spotkania wigilijnego powinny pokryć 
radni. Poza tym w styczniu opracujemy plan pracy komisji i prosiłbym  
o propozycje. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
Protokołowała: 
Anna Gazdecka 
 
 
 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
 
 Krzysztof Ziętek 
 
 


